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Sf. Ioan 15: 5-7;   „Cine  rămâne  în  Mine,  şi  în  cine  rămân  Eu,  
aduce  multă  roadă, căci  despărţiţi de Mine nu puteţi face nimic. Dacă 
nu rămâne cineva în Mine, este aruncat afară, ca mlădiţa neroditoare şi 
se usucă, apoi mlădiţele uscate sunt strânse, aruncate în foc şi ard. 
Dacă  rămâneţi  în  Mine, şi dacă rămân în voi Cuvintele Mele, cereţi 
orice veţi vrea şi vi se va da.” 
 
Să ascultăm ce spune Ilie pentru Neamuri despre acesta: 
 
 *Este apropierea voastră. Este vorba despre atitudine. Noi 
suntem, şi credem că noi suntem în Prezenţa lui Isus Cristos, dar 
atitudinea voastră este aceea care aduce rezultatele. Mecanica este aicea 
şi tot la fel este şi dinamica. Dacă voi doar puteţi să o porniţi, 
Dumnezeu va face restul. 
 
 *Eu cred că Biserica a început să audă Mesajul, şi a început să 
înţeleagă. Dar, prieteni, ascultaţi, noi trebuie să ne aşezăm în Prezenţa 
Fiului, noi trebuie să ne coacem (maturizăm). Credinţa noastră nu este 
coaptă (matură). Noi, intelectual, auzim Mesajul pe care Dumnezeu ni l-
a dat, şi am văzut semnele pe care El ni le-a arătat, şi dovedite prin 
Biblie ca fiind aşa; dar, oh, cum are nevoie biserica să se aşeze în 
Prezenţa Lui până când se frăgezeşte, voi ştiţi, şi devine dulce în Duhul 
încât ea poate să fie îmbibată… 

Uneori, în vorbirea Mesajului, sunt aspru cu voi, trebuie să o 
rupem în felul acesta, pentru că voi trebuie să bateţi un cui ca să ţină. 
Dar când biserica a prins-o odată, Aleşii sunt chemaţi afară şi apoi 
separaţi în Prezenţa lui Dumnezeu, eu ştiu că va fi ceva ca şi cum 
oamenii erau acolo când s-a întâmplat răpirea. 
 
 *Acum biserică, noi învăţăm acum. Dar ţineţi minte, când voi 
plecaţi de aicea, începeţi să vă mutaţi afară din pleavă acum; voi 



urmează să intraţi în grâu; voi staţi în Prezenţa Fiului. Nu adăugaţi la 
ceea ce am spus eu, nu scoateţi din ce am spus eu. Pentru că eu vorbesc 
Adevărul (Ioan 17: 17) atât cât eu Îl cunosc, aşa cum Tatăl mi L-a dat 
mie. Vedeţi? Nu adăugaţi la El; doar spuneţi ce am spus eu. 
 Lucrul despre aceasta  este  acesta; voi  doar  spuneţi  oamenilor  
să  vină  să  Îl  caute  pe  Domnul  Isus (Ierem.29: 13-14).  

Şi atunci voi înşivă doar aşezaţi-vă în Prezenţa Lui; doar 
declaraţi-i dragoste, „Oh Doamne Isuse, Fiul lui Dumnezeu, eu Te 
iubesc. Îţi ofer inima mea, Doamne. Scoate afară toată mizeria şi toată 
dragostea de lume (1Ioan 2: 15-17), şi lasă-mă să trăiesc în sfinţenie în 
această lume prezentă, înaintea Ta.” 
 
 *Ce trebuie să facă acum ? Să se aşeze în Prezenţa Fiului ca să 
se coacă. Aceea este exact. Cuvântul să fie copt în inima voastră ca să  
aducă  şi  să  trăiască  lucrurile  despre  care  noi  vorbim  
(Ps. 119: 11) Da domnule. Atunci voi nu veţi mai avea dubii, dacă voi 
lăsaţi pe Duhul Sfânt să vă descopere aceasta vouă. 
 
 *De ce nu poate grâul să se aşeze afară în prezenţa acelui Fiu-
Lumină şi să vadă ceasul în care noi trăim? 
 

*Penticostalii doar vor da un adăpost mesajului, dând o uşă 
deschisă până când se împrăştie, şi apoi pleava va fi dată la o parte, şi 
grâul va sta în Prezenţa Fiului, ca să se coacă. 
 Acolo nu va mai fi nici o denominaţiune; voi doar ţineţi minte. 
Acolo nu a fost niciodată o trezire, ci cam după trei ani după trezire, ei 
au început o denominaţiune pe acesta. Este aceea corect? Şi acest ultim 
miracol mişcat de Dumnezeu în aceste ultime zile, a mers cam de 
douăzeci de ani; şi este la un milion de mile de a fi o denominaţiune, 
mergând mai departe tot timpul; pleava fiind trasă la o parte, nici o 
cooperare, nimic cu acesta. Vedeţi? Întotdeauna trasă la o parte de la 
acesta. Acolo nu mai poate fi mai mult, ea este grâu acum. Dar noi încă 
suntem destul de verzi. Aceasta este corect. Trebuie să stăm în Prezenţa 
Fiului ca să fim copţi (maturizaţi); aceea este totul din aceea. Destul de 
mult verzi, noi nu avem sinceritatea, sacralitatea, lucrurile pe care ar 
trebui să le avem în mijlocul nostru ca să ştim (să cunoaştem) că Duhul 
Viului Dumnezeu, mişcând în Cuvântul Său şi arătându-ne lucrurile 
încă. (Sf. Ioan 16: 13). 
 



*Încă odată: Lucrul care este, problema cu Mesajul astăzi este, 
că aceia care îl obţin în inimile lor trebuie să se aşeze în Prezenţa fiului 
ca să se coacă (maturizeze). Vedeţi? Voi puteţi lua Mesajul, şi apoi să 
lăsaţi  pe  Fiul  să  îl  coacă  toată  verdeaţa  afară  din  voi,  şi  să  vă  
facă  Creştini  maturi  
(Evr. 3: 12-14; Sf. Luca 8: 14). Înţelegeţi voi ce vreau eu să spun? 
Dumnezeu vine în curând ca să primească Biserica Sa, şi noi trebuie să 
avem acel tip de Creştini pentru El, ca să primească. Grâul trebuie să se 
coacă. În regulă. 
 
 *Ascultaţi la acel Ilie, profetul, strigând afară împotriva lor şi 
împotriva teologilor lor. Observaţi, observaţi, el a vorbit ca şi cum el ar 
fi fost Dumnezeu. Ilie a vorbit ca şi cum el ar fi fost Dumnezeu, „Ploaia 
nu va cădea din cer decât atunci când eu o voi chema.” (1 Regi 17: 1) 
Amin. Da domnule. Profetul a fost atât de mult timp în Prezenţa lui 
Dumnezeu..... 
 Profeţii din timpul Vechiului Testament, sau din orice timp, când 
ei au trăit în Prezenţa lui Dumnezeu până când ei au devenit Cuvântul; 
Mesajul lor este Cuvântul Însuşi. Şi, ţineţi minte, el a spus, „AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL”. Şi când acei oameni au avut acele mesaje de 
la Dumnezeu, şi ei au devenit atât de învăluiţi încât propria lor gândire... 
Aceasta ar fi putut fi chiar împotriva propriei lor gândiri; ei ar fi putut să 
nu fie în stare să o vadă corect. Dar ei vorbeau Cuvântul lui Dumnezeu, 
„AŞA VORBEŞTE DOMNUL” 
 „Acolo nu va fi nici o ploaie până când eu nu o să o chem.” Oh, 
ce mărturie. El a fost în prezenţa lui Dumnezeu şi a fost dovedit atât de 
perfect. Şi ţineţi minte, aceea de asemenea urmează, Amos 3: 7, 
„Domnul Dumnezeu nu va face nimic până când mai întâi El nu va 
descoperi aceasta robilor Săi prorocilor.” 
 
 *Şi Isaia şi-a amintit că această mică călătorie a lui nu era prea 
mult. Ce a strigat el? El a ştiut, darul lui, el nu a lucrat chiar corect cu el. 
El era departe de aceea. El a zis, „Doamne, eu sunt un om cu buze 
necurate, şi eu locuiesc printre oameni cu buze necurate.” Şi apoi 
îngerul. Vedeţi, este un lucru înspăimântător (de temut). A zis „Vai 
mie!”(Isaia 6: 3-7) 
 Nu este lucrul de binecuvântare, şi strigături şi ţipete. Aceea este 
bun. Acum, ţineţi minte, eu nu condamn aceea. Dar eu vă spun vouă; nu 
despre aceea vorbesc eu acum. Este Puterea şi Prezenţa lui Dumnezeu 



care aduce aşa o teamă sfântă, încât tu paralizezi în Prezenţa Lui. (Dan. 
10: 7-9). 
 Voi întotdeauna o veţi ţine minte. Voi o ţineţi minte. Şi Isaia a 
ţinut-o minte cât timp a trăit el. Eu îmi închipui când fierăstraiele tăiau 
în trupul lui, el încă îşi amintea acei îngeri strigând, „Sfânt, sfânt, sfânt 
este Domnul Dumnezeu.” Cu siguranţă.  
 Iacov, în ultimele lui clipe a putut să-şi amintească acei Îngeri 
urcând şi coborând pe scară, era un lucru atât de cutremurător pentru el 
(Gen 28: 12-17). Aceea nu este ceea ce oamenii cred că este. Este ceva 
diferit. Ceea ce noi avem nevoie să facem este, să venim în Prezenţa 
Lui, amintindu-ne de El, că El nu ne-a adus aici pentru un capriciu, ci 
pentru slujire, ne-a adus ca să lucrăm pentru El. El a avut ceva să-şi 
aducă aminte. 
 

*Acum, adunaţi în locurile cereşti, de asemenea înseamnă mai 
mult decât doar să ne bucurăm. În locurile cereşti (Efes.2: 6-7), dacă voi 
sunteţi cu adevărat adunaţi în Cristos, este un lucru înfricoşător. 
 Stând în Prezenţa Îngerului Domnului, voi credeţi că tu doar 
strigi şi sari şi ţipi. Aceea nu este aceea. Aceea te sperie pe tine aproape 
de moarte. Vedeţi? Deci vedeţi voi, acolo este o diferenţă în doar 
bucurându-te şi dansând (care este în regulă), şi venind jos către lucrul 
real. Vedeţi, vedeţi? Acolo este unde teama... Acela este un lucru 
înspăimântător. Nu este că tu te temi că tu eşti pierdut, dar, faptul că tu 
eşti cu adevărat înaintea unei Fiinţe Îngereşti şi a Duhului Sfânt Însuşi 
stând acolo. 
 
 *Acele descoperiri în Prezenţa acelei mingi de Foc stând 
atârnată acolo în încăpere, încât... Oh, frate. Cu toate că eu am văzut-o 
de când eram un copil, aceea.... de fiecare dată când Aceea vine aproape 
de mine, Aceea mă alarmează. El aproape că mă pune într-o stare de 
inconştienţă. Tu niciodată nu te poţi obişnui cu Aceea. Tu nu poţi; Ea 
este prea sacră. 
 

*Acum, Tată, pentru că noi am văzut de-a lungul ţării, în jurul 
lumii, în Africa, duzini şi duzini prin Africa de Sud, Mozambic; peste 
tot în jurul ţării, mici adunări luând benzile acestea, şi la fel această 
bandă va merge către vreo două zeci şi ceva de naţiuni diferite. Şi ele 
încep să vadă şi să tragă afară, sute şi sute din ei. Nu va lua mult, 
Doamne. Şi când ultimul membru este primit în Trup, Cristos va veni. 



Doamne Dumnezeule, eu pretind Mireasa în seara acesta, aceia 
care eu simt că au tras deoparte şi aşteaptă; fie ca ei să se separe ei înşişi 
de toate lucrurile din lume (2 Cor. 6: 17-18). Ei trebuie să stea în 
prezenţa luminii călduroase a Fiului lui Dumnezeu, îmbăindu-se în 
Cuvântul Lui şi în Dragostea Lui. Acordă acesta, scumpe Dumnezeule. 
   

*Când eu mă gândesc la Africa, India, şi în jurul lumii, milioane 
de păgâni ţipând şi strigând pentru îndurare, şi cine va merge? Nu le daţi 
o broşură ci aduceţi-i la Isus Cristos. Cineva în prezenţa Lui, ca Moise 
(Ex.3: 1-10) care poate merge acolo jos şi să le arate adevărata 
eliberare, nu să îi facă să se înscrie (să adere) la o biserică, sau să dea 
mâna şi să aibe un crez, ci să aducă eliberarea pentru sufletele lor; 
cineva, un om bun duhovnicesc. 
       

*Şi eu îmi amintesc o viziune a Domnului, nu cu mult timp în 
urmă. Voi vă amintiţi că eu am spus-o aici? Dulceaţa Domnului în 
dimineaţa aceea a spus, „Nu te teme indiferent ce s-ar întâmpla, sau 
orice, pentru că Prezenţa nelipsită a lui Isus Cristos este cu tine oriunde 
ai merge.” (Evr.13: 3-6). Deci el nu poate; satan nu mă poate ucide până 
când Dumnezeu nu spune că este gata. Vedeţi? El ar putea încerca, dar 
el nu va avea succes în a face acesta.  
 

*Dar ce un privilegiu este pentru noi care credem că umblăm în 
Prezenţa lui Dumnezeu în fiecare zi. 

 
*Ceva cântec bun, dulce, încetişor. El va aduce Prezenţa 

Duhului Sfânt în adunare. 
 

*Prezenţa Duhului Sfânt în această lume, dovedeşte că Isus a 
fost neprihănit şi a mers la Tatăl. Dar de asemenea spune în Ioan 14: 
18, „Eu nu vă voi lăsa fără un Mângâietor, Eu voi veni la voi.”  

El a trimis Mângâietorul. El era Mângâietorul. El a venit înapoi 
în Duhul asupra adevăratei biserici. EL este credincios şi un martor 
credincios în mijlocul bisericii (Apoc.3: 14). Dar într-o zi El urmează să 
vină înapoi în trup iarăşi. (Zah.12: 10; 13: 16).  

El va dovedi atunci Cine este singurul Înţelept potentat 
(îndreptăţit). – Este El, Isus Cristos Domnul Slavei. 
 



 *Voi trebuie să vă simţiţi atât de vinovaţi când staţi în prezenţa 
Lui. Indiferent dacă tu mergi pe calea Metodistă, sau pe calea Baptistă, 
sau pe orice cale vrei tu să mergi, tu trebuie să fii atât de vinovat şi să te 
simţi atât de vinovat încât tu... Aceea te va ucide. Aceea este corect. 
Aceea te va ucide. Viaţa ta lumească va muri chiar acolo. Tu trebuie să 
te recunoşti atât de vinovat în Prezenţa lui Dumnezeu încât viaţa ta 
lumească moare chiar acolo. Problema păcatului este terminată pentru 
tine atunci când tu stai în Prezenţa Lui. Când tu eşti în felul acesta, tu 
eşti sigur că trăieşti, pentru că tu mori. Şi singura cale ca tu să poţi trăi 
din nou, este să mori mai întâi, ca să poţi trăi din nou. 

 
*Acum, înţelegeţi voi la ce vreau eu să ajung, nu-i aşa, la ce este 

naşterea, noua naştere. Mai întâi, mori, pentru a putea fi născut din 
nou.... (Ioan 12: 20-25). Şi dacă tu încă ai lucrurile din lume în tine, 
atunci, tu nu  eşti  născut  din  nou.  
(1 Ioan 2: 15). Şi cum vei pretinde tu că eşti născut din nou (Ioan 3: 1-
8) şi ai încă lucrurile din lume atârnând pe tine? Vedeţi? Cum poţi tu să 
o faci? 
 
 *Gândiţi-vă la femeia păcătoasă din Luca 7: 36-50).Ea a fugit 
înăuntru. Ea a ajuns foarte aproape de El, şi ea s-a simţit atât de 
vinovată. Acela este felul cum un real păcătos dornic de pocăinţă se 
simte în prezenţa Lui: vinovat. 
 

*Privind în jos, şi inima ei a început să zvâcnească. Ea a ştiut că 
ea era în prezenţa Lui. Acolo este ceva ce se întâmplă când tu eşti în 
Prezenţa Lui. Ea a observat că lacrimile au început să curgă pe obrajii 
ei, şi ea stătea acolo tremurând cu acea cutie în mâna ei. Şi ea a căzut 
jos la picioarele Lui. Şi ea s-a gândit, „Eu nu mă pot uita sus. Eu sunt 
atât de vinovată şi de murdară. Eu nu mă pot uita sus.” Şi deci ea a 
început să plângă, lacrimile au început să cadă pe picioarele Lui. Şi ea a 
început să le spele, în felul acesta, cu mâinile ei, încercând să şteargă 
lacrimile de pe picioarele Lui—şi spălând picioarele Lui cu lacrimile ei. 
 
 
 *Eu Îl recomand pe El la fiecare persoană îngrijorată. Eu vi-L 
recomand vouă care nu aveţi nici o speranţă. Vouă care nu aţi fost 
niciodată în Prezenţa Lui, singurul lucru pe care voi trebuie să-l faceţi, 
este, să vă mărturisiţi păcatele voastre şi să vă daţi seama că sunteţi 



greşiţi (1 Ioan 1: 9), şi Dumnezeu are pe acel Înger pregătit în seara 
acesta, numit Duhul Sfânt, care va lua tot păcatul vostru la o parte. 
Atunci voi strigaţi, „Doamne aici sunt eu, trimite-mă.” Eu Îl iubesc. Voi 
nu? Trăind în Prezenţa Lui. 
 

*Psalmul 16: 8, David a spus, „Eu Îl am pe Domnul înaintea 
mea.” Acela este un lucru bun de făcut. Deci el nu putea să fie confuz 
despre acesta. El dorea să fie conştient de Prezenţa Lui, aşa că David a 
spus, „Eu Îl am pe Domnul totdeauna înaintea mea (înaintea ochilor 
mei). Acum, eu, David, am pus pe Domnul întotdeauna înaintea feţei 
mele, să fiu întotdeauna conştient de Prezenţa lui Dumnezeu.” Nu ar fi 
acesta o lecţie bună pentru noi în seara acesta? Să-l punem pe Domnul 
înaintea feţei noastre ca să fim conştienţi de Prezenţa Lui. Să-L punem 
pe El mai întâi. De ce? Să-l puneţi pe El mai întâi înaintea voastră. De 
ce? Atunci voi nu veţi mai păcătui, atunci când voi vă daţi seama 
constant că voi sunteţi în Prezenţa lui Dumnezeu. Când voi vă daţi 
seama că Dumnezeu este în jur, voi aveţi grijă ce spuneţi. 

 
*Cât de bucuroşi ar trebui să trăim noi acum în Prezenţa Lui şi 

să ştim că El este chiar acest Ajutor prezent în timp de necaz (nevoie). 
(Ps.46: 1) 

 
*Dar ceasul a venit când fiecare împărăţie trebuie să se dea la o 

parte, pentru că acolo este o Împărăţie a lui Dumnezeu care este stabilită 
în inima omului prin botezul Duhului Sfânt şi Prezenţa lui Isus Cristos 
(Luca 17: 20-21; 1Cor.4: 20). Şi Cristos va veni la Mireasa Lui şi va 
aşeza o Împărăţie aici pe pământ care nu va fi niciodată diminuată. Cum 
intraţi voi în această Împărăţie? Voi sunteţi născuţi în Ea. 
 

*Părtăşia voastră este cu Cristos; dar ei au vrut o altă părtăşie. Ei 
doar nu au putut să o rabde. Ei au vrut să obţină... păi, voi ştiţi micile 
clici care se ridică în biserică. Voi le ştiţi, voi păstorilor. Vedeţi? Cum ei 
spun: „Păsările cu aceleaşi pene...” dar dacă noi suntem fraţi născuţi din 
nou, acolo nu este atitudinea de luat. Vedeţi voi? Nu. 

*Acum, dacă noi vedem ceva greşit în fraţii noştri, haideţi să ne 
rugăm şi să o ţinem înaintea lui Dumnezeu şi să iubim acel om până 
când noi îl aducem drept în Prezenţa lui Dumnezeu. Aceea este calea, 
chiar adevărata cale de a o face. 



*Voi ştiţi că Isus a spus... Acolo vor fi buruieni înăuntru, pentru 
că Isus a spus că acolo vor fi, dar voi să nu le smulgeţi. Voi veţi rupe şi 
grâul cu ele. Vedeţi? Doar lăsaţi-le în pace. Lăsaţi-l pe El să facă 
separarea atunci când va veni timpul. Vedeţi? Lăsaţi-le să crească 
împreună (Mat.13: 24-30) 
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